
BR.0012.6.3.2025 

Protokół Nr 13/2025 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej 

z dnia 25 marzec 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Edukacji Publicznej odbyło się w Liceum Ogólnokształcącym im. Marii 
Skłodowskiej-Curie w Skawinie oraz w Zespole Szkół Techniczno-Ekonomicznych w Skawinie. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Bartłomiej Szwed i stwierdził quorum.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. Ponadto, w posiedzeniu uczestniczyli:  

- Wojciech Pogan – Wicestarosta, 

- Krzysztof Gębala – Radny Rady Powiatu w Krakowie, 

- Beata Kwatera – Dyrektor Wydziału Edukacji Publicznej, 

- Joanna Woźniczka – Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej Curie w 
Skawinie,  

- Anna Kołaczyk – Zastępca Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej Curie 
w Skawinie , 

- Marta Wojtanowska - Wicedyrektor Zespołu Szkół Techniczno – Ekonomicznych w Skawinie, 

- Wiesława Lewandowska -Wicedyrektor Zespołu Szkół Techniczno – Ekonomicznych w 
Skawinie, 

- Jadwiga Wilczak - Kierownik szkolenia praktycznego Zespołu Szkół Techniczno - 
Ekonomicznych w Skawinie. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń 

4. Komisja wyjazdowa – szkoły w Skawinie  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Krakowskiego na rok 2025 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Krakowskiego na lata 2025 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr IX/84/2024 Rady Powiatu w Krakowie 
z dnia 30 grudnia 2024 r. 

7. Sprawy bieżące 

8. Zamknięcie obrad 
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3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - przyjęła protokół posiedzenia 11/2025. 

4. KOMISJA WYJAZDOWA – SZKOŁY W SKAWINIE  

Zgodnie z planem pracy komisji uchwalonym przez Radę Powiatu w Krakowie, Komisja Edukacji 
Publicznej miała również odwiedzić Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy im. Poczty Polskiej w 
Skawinie.  

21 marca 2025 roku (2 dni robocze przed planowanym posiedzeniem) Przewodniczący Komisji 
Edukacji Publicznej Bartłomiej Szwed otrzymał od Pani Dyrektor Agnieszki Zybek „zaproszenie na 
posiedzenie Komisji Edukacji dnia 25 marca 2025 r. do sali na parterze budynku przy ulicy Kopernika 
13”. 

Pani Dyrektor w mailu wskazywała, że „trudno jej będzie znaleźć przestrzeń do zorganizowania 
posiedzenia w budynku przy ul. Żwirki i Wigury 9”. Wobec tego Komisja odstąpiła od odwiedzenia tej 
placówki.  

Bartłomiej Szwed podkreślił, że Pani Dyrektor znalazła jednak taką przestrzeń goszcząc w listopadzie 
2024 roku Komisję Edukacji Rady Miejskiej w Skawinie, mimo, iż organem prowadzącym tę placówkę 
jest Powiat Krakowski. Poinformował, iż miesiąc wcześniej w obecności nauczycieli oraz Wicestarosty 
Krakowskiego Wojciecha Pogana przekazał Pani Dyrektor wiadomość o planowanym miejscu i czasie 
posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej. Do piątku (21.03.2025) Dyrekcja Ośrodka nie sygnalizowała 
żadnych problemów.  

Wobec okoliczności opisanych powyżej Komisja rozpoczęła swoje posiedzenie w Liceum 
Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej-Curie w Skawinie. 

Rozpoczęło się one w od omówienia celu wyjazdu oraz zapoznania się z działalnością placówki.  

Joanna Woźniczka omówiła mocne i słabe strony placówki.  Mówiła też o planach na przyszłość.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o plany dotyczące rekrutacji. Sugerował możliwość utworzenia klasy o 
profilu mundurowym.  

Agnieszka Pyla wyraziła zdanie odrębne.  

Beata Kwatera odpowiadała, że wytyczne dotyczące tworzenia nowych oddziałów są takie, że oddział 
powinien liczyć minimum 30 uczniów.  

Bartłomiej Szwed zwrócił się o informacje kto wydawał wytyczne i czy odbyło się to w porozumieniu 
z Wicestarostą Krakowskim. W odpowiedzi usłyszał, że wytyczne wydał Wydział Edukacji Starostwa 
Powiatowego.  

Bartłomiej Szwed wyraził swoje zaniepokojenie tymi wytycznymi –placówki są zlokalizowane w małych 
miastach i wsiach; przy takich założeniach może być problem z tworzeniem nowych oddziałów co w 
dalszej perspektywie zagraża funkcjonowaniu szkół.  
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Krzysztof Gębala zwrócił uwagę na konieczność promocji Liceum również poza Gminą Skawina.  

Joanna Woźniczka odpowiedziała, że takie działania są już wdrażane i planowane są kolejne inicjatywy 
m.in. w gminie Brzeźnica oraz Sułkowice.  

Komisja poruszyła bardzo ważny aspekt zdrowia psychicznego uczniów.  

Następnie członkowie Komisji przystąpili do zwiedzania terenu szkoły, gdzie mieli okazję obejrzeć 
m.in: 

1. Sale lekcyjne  
2. Halę sportową  
3. Bibliotekę  
4. Pomieszczenia administracji  
5. Szatnie  

 
Uwagi komisji były następujące:  

1. Dyrekcja szkoły dysponuje szerokimi planami w zakresie promocji szkoły  
2. Uatrakcyjnienia wymaga oferta edukacyjna placówki  
3. Pomieszczenia i sale szkolne utrzymane są w czystości  
4. Część sal oraz górna część klatki schodowej wymaga remontu  
5. Dach w Sali gimnastycznej wymaga wymiany 

 
Komisja udała się do budynków Zespołu Szkół Techniczno-Ekonomicznych, by obradować oraz 
zapoznać się ze specyfiką placówki.   

Na wstępie Dyrekcja przedstawiła istotne informacje o szkole. Zapoznała Komisję ze specyfiką 
placówki z uwzględnieniem kształcenia branżowego i technicznego.  

Po szczegółowej analizie Komisja udała się do budynku warsztatów. Były wizytowane: 

1. Nowoczesne pracownie informatyczne, elektryczne, mechatroniczne 
2. Sala gimnastyczna 
3. Siłownia 

 
Następnie członkowie komisji przystąpili do zwiedzania głównego budynku szkoły, gdzie mieli okazję 
obejrzeć m.in: 

1. Sale lekcyjne  
2. Świetlicę  
3. Pomieszczenia administracji  
4. Szatnie  

 
Uwagi komisji były następujące:  

1. Dyrekcja szkoły jest otwarta na wszelkie sugestie Komisji   
2. Budynek warsztatów jest po remoncie, a klasopracownie bardzo dobrze wyposażone  
3. Pomieszczenia i sale szkolne utrzymane są w czystości  
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4. Część sal  i korytarzy w głównym budynku szkoły wymaga remontu 
5. Konieczność wymiany części drzwi oraz podłóg w salach   

 
Przewodniczący ogłosił przerwę w posiedzeniu do dnia 26 marca 2025 r. Posiedzenie zostanie 
wznowione po przerwie o godz. 8.30. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2025 

Po przerwie Komisja obradowała wspólnie z Komisją Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej oraz 
Komisją Bezpieczeństwa.  

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2025 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR 

IX/84/2024 RADY POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 30 GRUDNIA 2024 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag, ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

5. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono. 

6.   ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Bartłomiej 
Szwed poprosił o zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji  
 Edukacji Publicznej 

  Bartłomiej Szwed 

Protokołował: Bartłomiej Szwed 


